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Sprawozdanie z działalności w 2022 roku
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LZS GRYF Piaseczno/KS Skarpa bierze udział w rozgrywkach piłki nożnej na szczeblu klasy B

Kujawsko-Pomorskiego Związku Piłki Nożnej w grupie Bydgoszcz 1. W swojej działalności zawsze

stawialiśmy i stawiamy na naukę zachowań fair play i rozwój fizyczny młodych pokoleń. Ważnym

ogniwem naszej działalności są również kibice, nie jednokrotnie nasze rodziny, znajomi, czy sąsiedzi,

którym dostarczamy dozę rozrywki i integrujemy pokolenia. W naszej drużynie młodość przeplata się

z doświadczeniem. Młodzi piłkarze czerpią na treningach z doświadczeń starszych kolegów, a wszyscy

razem bawią się pogłębiając swoją kulturę fizyczną. W 2022 roku, tak jak w poprzednich, dbaliśmy o

murawę na boisku w Skarpie i o nasze szatnie (kontener), tak aby stworzyć jak najlepsze warunki dla

piłkarzy i dla naszych gości, kiedy jesteśmy gospodarzami rozgrywek. Nie był to łatwy rok pod

względem finansowym. Co roku staramy się o dotację w ramach konkursu organizowanego przez

Gminę Sępólno Krajeńskie. Niestety środki otrzymywane nie wystarczają na pokrycie wszystkich

wydatków ponoszonych w ramach prowadzonej działalności statutowej, więc szukamy również

sponsorów, o których w omawianym roku nie było łatwo z racji trwającego kryzysu gospodarczego.

Aby utrzymać boisko należy je kilkakrotnie wałować, kosić, wapnować. Inne wydatki to chociażby

dojazdy zawodników na mecze, które w części pokrywane są z dotacji Burmistrza, a w części z

prywatnych pieniędzy zawodników. Z dotacji uiszczamy należności za weryfikację boiska

przeprowadzaną przez PZPN, opłaty sędziowskie, czy uzupełnianie strojów i sprzętu sportowego. W

tym miejscu pragniemy podziękować Panu Burmistrzowi i Radzie Miejskiej w Sępólnie Kraj. za

dofinansowanie naszej działalności i jednocześnie w imieniu wszystkich klubów sportowych prosić o

zwiększenie środków w budżecie gminy na przyszły rok, tak, aby drużyny z otrzymywanych od Państwa

środków mogły pokryć podstawowe opłaty regulaminowe i utrzymać kluby nie martwiąc się o dojazdy

na mecze, czy utrzymanie powierzonego mienia. Dziękujemy również Pani Sołtys Sołectwa Piaseczno

za dofinansowanie koszenia boiska w Skarpie. Dziękujemy sponsorom: Panu Prezesowi ZGK Sp. z o.o.

w Sępólnie Kraj., Firmie Automax z Wałdowa, Firmie MDD z Sępólna Kraj. za przekazanie środków na

naszą działalność. Wreszcie dziękujemy wszystkim naszym kibicom i sympatykom. Jesteśmy zgraną

grupą sportowców, stanowiącą jeden kolektyw i mamy nadzieję, że nasze sportowe zmagania nadal

będą wspierane przez grono życzliwych nam ludzi. Dodam, że po rundzie jesiennej zajmujemy 5 miejsce

na 12 drużyn w grupie.

Dziękujemy!
Za Zarząd

Krystian Murawski - Prezes
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